



7 Scrolls

Ringkesan



1 Allah wis nunggu kanggo krungu saka sampeyan.

1 PITADOS Prayer

Dear **1 Allah** , Ingkang Universe paling ayu Matur nuwun kanggo **1 PITADOS** menahi kula kekuatan moral **1 PITADOS** menahi non egois lan solusi non kasar aku bakal ngisin **1 PITADOS** karo atine, awak lan Soul bakal Sundhawuhake marang wong bab **1 PITADOS** Aku bakal nglindhungi **1 Sang Yehuwah**: s **1 PITADOS** **1 Gréja** saking Cults Kanggo Kamulyan saka **1 Allah** lan Good manungsa



Pandongga digunakake kanggo nambah kekuatan moral wong!



yakin ing **1 Allah** menahi **1 Iman** . nresap **1 PITADOS** sing ndemèk atimu lan dadi bagéan permanen saka pikiran. Mikir lan manggon, **1 PITADOS** saben dina saben dina. Ayo **1 PITADOS** pengaruhe tumindak apa lagi sadar utawa subconscious. Wong pracaya rahayu, **1 Allah** tresna.



Gulung 1: **yakin**

Prayer affirmation

ana **1 Allah** sing loro HE lan SHE!

1 Allah digawe 2 Universe lan milih manungsa dadi Custodian saka Universe fisik!

manungsa suci saka angen-angen lan ana kewajiban Multiply!

Manungsa bisa ngangsu & kawruh banjur aplikasi iku!

The Law-giver Manifest nggantosaken kabeh pesen sadurunge **1GOD** dikirim!

Nomer sing penting lan nomer 7 iku gaib!

Ana sing dhisik lan ana Angels!

Gulung 2: **kewajiban** tansah Prayer

Worship **1 Allah**, discard kabeh brahala liyane

Jaga, awak manungsa saka angen-angen

Urip dawa, ngupaya, gain lan aplikasi kawruh

Mate Multiply lan miwiti kulawarga dhewe

Mulia, ngormati tuwane lan kaki-nini

Njaga Environment lan kabeh bab urip sawijining

Gunakake '**Hukum giver Manifest**', nyebar sawijining pesen Jaga

kéwan saka kekejeman lan punah

Ngadeg munggah kanggo unfairly nyerang, disadvantaged, banget lan mlarat

Feed luwe, ora duwe omah papan perlindungan lan comfort lara

Protest ketidakadilan, amorality, lan vandalisme lingkungan

Apa karya diganjar, ora loafing

Supaya lan ngresiki munggah Polusi

Ati Good Punish ala

Ngobong mayit nganti dadi awu, graveyards cedhak

Aja mung lan menehi bab pantes Pilih ing kabeh Pemilu!

Gulung 3: **Undang-Undang** request Prayer

Breathable, resik online

Duwe masyarakat free kasar

Drinkable, banyu saring

Duwe pet

Eatable, pangan sehat

pendidikan free

Protèktif, sandhangan terjangkau

perawatan Free nalika lara

Higienis, papan perlindungan terjangkau

nampa bab

Ibadah Pracaya 1 Allah Nampa kaadilan Speech Free karo

restrains moral Diganjar Mate karya, miwiti kulawarga

pemerintah wis bebas kapilih

Mungkasi karo kamulyan

Gulung 4: **failings** failings Prayer

kecanduan kanibalisme Eel perjury
rampasan egois vandalisme

Gulung 5: **virtues** Prayer virtues

nyembah mung **1 Allah** lan tansah ngukum piala
1st Sinau, banjur Mulang lan lampahing Kawruh
Jaga Lingkungan lan Atmosfer karo Habitat
Maha, Dependable lan Setya Resik lan Tidy Ama Keng
Wani, Compassion, Cukup, Sharing

Gulung 6: **Khronicle** Warisan Prayer

Titah Past near - 700 kanggo - 70 taun
Times kuna kanggo - 2,100 taun Times saiki - 70 kanggo 0 taun
Past adoh - 2,100 kanggo - 1,400 taun New Age saka 0 taun perjalanan iku:
Past medium - 1,400 kanggo - 700 taun **nabi**

Gulung 7: **dhisik** Soul Prayer

sungkowo Prayer Relive Bad Prayer Relive Good Prayer
ngaben Paukuman Timbangan Day Purity Angel

Prayer Saben

**Dear 1 Allah , Ingkang Universe paling ayu Bantuan kula dadi resik,
welasan lan asor Nggunakake 7 Scrolls minangka panuntun:**

Aku bakal ngindhungi gaweyan lan ngukum ala.
Ngadeg munggah kanggo unfairly nyerang, disadvantaged, banget lan mlarat Feed ing luwe, papan
perlindungan sing ora duwe omah lan comfort lara
Martakaké: 1 Allah, 1 PITADOS, 1 Church, Universe biyung Custodian Matur nuwun kanggo
dina iki
**paling asor setya wali custodian Panjenengan (1st jeneng) Kanggo Kamulyan
saka 1 Allah lan Good manungsa pandonga iki digunakake saben dinten!**

Akhir